

東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 109/25-26  
CGM SDU 遊戲示範日事宜

敬啟者：

早前 賴子弟被推薦為 CGM SDU 成員之一，為加強學生領袖組織和領導才能，及確保學生統籌之活動能順利進行，CGM SDU 成員須於下列日期回校參與遊戲示範與籌備工作。詳情如下：

活動日期：	二月八日(星期日)
時間：	下午 2:00 - 下午 6:00
活動地點：	學校禮堂
服飾：	學生需帶備學校運動服及長褲回校更換
午膳時間：	下午 1:00 - 下午 2:00
午膳地點：	有蓋操場
備註：	學生可自備午膳，或帶備 100 元購買午膳。

請於一月二十六日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與錢明榮老師聯絡。

此致  
貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



*Cai*

謹啟

(賴珮賢)

二零二六年一月二十三日

-----  
東華三院馬振玉紀念中學  
活動通告 109/25-26  
CGM SDU 遊戲示範日事宜

班號: \_\_\_\_\_

敬覆者：

本人為 \_\_\_\_\_ 班學生 \_\_\_\_\_ 之家長，已知悉上述通告之內容，並會叮囑敝子弟準時回校進行規劃活動。

此覆  
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

二零二六年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College  
Activity Circular 109/25-26  
CGM SDU Game Demonstration Day

23<sup>rd</sup> January 2026

Dear Parents

To enhance the leadership and organizational skills of student leaders and given that your child is a member of the CGM SDU, all CGM SDU members are required to participate in the game demonstration and preparatory work for the event. Details are as follows:

Date	:	8 <sup>th</sup> February 2026 (Sunday)
Time	:	2:00pm – 6:00pm
Venue	:	School Hall
Dress code	:	Students should bring and change into their school PE uniforms with long trousers during the event.
Lunch Time	:	1:00pm – 2:00pm
Lunch Venue	:	Covered Playground
Remarks	:	Students may bring their own lunch or prepare \$100 for lunch.

Please return the signed e-reply slip by 26<sup>th</sup> January 2026 (Monday). Please feel free to contact Mr. Chin Ming Wing at 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly  
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.